
FAU-møte 5. juni 2025 

1. Godkjenning av innkalling, valg av sekretær: Per-Magnus Thompson 

2. Nytt fra rektor 

Rektor oppsummerer hvordan hun opplever samarbeid med foreldre pa  Berg – ba de FAU og 

generelt, og at det svært konstruktivt og positivt. Kommer til a  holdes et møte i august for 

alle klassekontakter, kontaktlærere og FAU-rep for a  se pa  det kommende a ret sammen. To 

stillinger lyst ut og begge de innstilte har nettopp sagt ja, sa  kabalen klar for neste skolea r. 

Nytt for skolestarterne: mer lek (frilek) i starten – «mykere overgang», som er et tiltak med 

støtte i forskning. Neste a rs fjerde-trinn sla s sammen til to klasser. Vært en fin prosess med 

god involvering. Er oppe til diskusjon om skolen skal sette sykkel mer pa  agendaen neste a r 

3. Status driftsstyret og SMU 

Vært møter i begge tidligere i uken; temaer: nye lærere pa  plass, bordtennisturnering, 

hjertesone, skjerm, ønske om tilbud for trinnene etter AKS, om Pride, revidering av plan for 

rutiner ifm trygt og godt skolemiljø (ligger pa  skolens hjemmesider), færre skolestartere 

enn de som slutter, god økonomistyring selv om «trange tider» 

4. Erfaringer fra 17. mai og tips til neste a r 

Gikk i pluss, godt arrangement, Noen forbedringspunkter: Berg skoles venner tar et eget 

møte i etterkant for a  forbedre rutiner, lister, mm. Hatt dialog med Ulleva l, der de gjør det litt 

annerledes og arrangementet ogsa  er ganske annerledes. Luftet ideer, uten a  konkludere, og 

mer snakk om a  koordinere godt (korps mm) fremfor a  samarbeide 

5. Status arbeidsgruppene: 

a. Disco-fest: dato landet: blir fest for 5.-7. trinn 3. sept 18-20 – forslag om 

vennegrupper i forkant, blir i gymsal, skolemelding sendt i dag, lavterskel og 

lavkost. 5., 6. og 7. klasse-foreldre skal engasjeres – opprigg, vakt og nedrigg. 

Na værende FAU-gruppe/komite  gjennomfører, selv om ikke alle repr 

fortsetter i FAU neste skolea r. 

 



b. Trafikk: Kommet langt i Hjertesone-arbeidet: befaring først med barna og sa  

med FAU-repr, foreldre gitt innspill og utvidet hjertesonen noe, kommer til a  

komme noen tiltak i sommer. God erfaring med bymiljøetaten – de er veldig 

ivrige og «pa ». Gjort et viktig og godt kartleggingsarbeid. Arbeidsgruppen 

melder inn at det kommende arbeidet vil kreve mye ressurser neste a r, sa  

flere ma  velges inn her til høsten. 

 

c. Skjerm: gledelig at statsminister og helseminister ønsket samtale med Berg 

FAU om skjerm ifm fremlegging av de nye skjermra dene, som en konsekvens 

av arbeidet skjermgruppa har nedlagt det siste a ret. Møtet ble gjennomført 4. 

juni (tre foreldre fra Berg, e n fra Sinsen), og ble nyhetssak ba de pa  NRK sine 

nettsider og i Nyhetsmorgen. Veien videre: A  fa  samlet erfaringer fra 

foreldremøtene og systematisert dette materialet; mange gode erfaringer og 

avtaler/samsnakking pa  disse møtene, innspill til hvordan jobbe videre; 

samsnakking mellom FAU-repr/klassekontakter pa  trinnet pa  møtet like over 

sommeren, oppsummere hva alle klassene har blitt enige om og bruke disse 

erfaringene videre, komme med noen anbefalinger/visjon fra FAU før neste 

runde med foreldrediskusjoner. Alle repr sender referat fra sine 

noranord@gmail.com og sa  oppsummeres erfaringene, og til høsten vil det 

stemmes over hvorvidt FAU ønsker a  ha en visjon for mobil og skjerm.  

 

d. Berg skoles venner; i tillegg til 17. mai (som gikk med overskudd) har de 

jobbet med materiell for a  bli litt mer synlige. Overskudd skal ga  til bidrag til 

skolen. Ma l om a  fa  inn mer midler for a  kunne bidra mer fremover. Fin 

kontinuitet i medlemmer av gruppa.  

 

6. Veien videre 

a. Ambisjon om a  ha FAU-repr klare til neste skolea r før sommeren, og møte 

raskt over sommeren. Dato første FAU-møte etter sommeren: kommer raskt 

mailto:noranord@gmail.com

